



# SAMSUNG

SAMSUNG 2016 HONG KONG SPORTS STARS AWARDS

## 香港最具潛質運動員選舉提名表格

## **Hong Kong Potential Sports Stars Awards Nomination Form**

#### 1. 參選者資料 Particulars of Nominee

姓名 (中文) Name (Chinese):		姓名 <b>(</b> 英文 <b>)</b> Name (English):		証件照 —— Colour P	
出生地點 Place of birth:		香港身份證號碼 HKID no:		(白色背 (White co backgroo	olour
出生日期 Date of birth:		性別 Sex:		重	か作相片
國籍: Nationality:		流動電話號碼 Mobile no:		Act	ion photo
<b>参賽者簽署</b>			日期:		
Nominee's Signature 註:參選者之優秀成績 請填 NIL	: 漬須於 2015 年 12 月 1	日至 2016 年 12 月	Date:		
	ng performances of the appropriate for the nor				to 31 December
Organizer		Subvented by	Principal Partner	Official Partner	Media Partner
, 000 ·	SAMSUNG 🎈	Services Department	New World Development	LID3	11人21人



**2. 2013, 2014** 及 **2015** 年內香港公開賽成績 (請按年份列出參選者於 2013 至 2015 年內的優秀成績,必須填寫每年最少一個,最多五個最佳的成績,並根據賽事/成績的重要性排列。)

**Results of local open competitions in 2013, 2014 and 2015** (Please list out the outstanding performances of the nominee from 2013 to 2015 accordingly. Please list a minimum of 1 and a maximum of 5 best performances according to the order of importance of the competitions / results.)

重要性		比賽名稱	比賽項目 Event	成績/名次	参賽人數
排序	日期	Name of competition	(請填寫中文及英文	Result/	No. of
Order	Date	(請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)	Please write in both	Position	entries
			Chinese and English)		
1					
2					
3					
4					
5					

3. 2013, 2014 及 2015 年內國際賽成績 (請按年份列出參選者於 2013 至 2015 年內的優秀成績,必須填寫每年最少一個,最多五個最佳的成績,並根據賽事/成績的重要性排列。)

**Results of international competitions in 2013, 2014 and 2015** (Please list out the outstanding performances of the nominee from 2013 to 2015 accordingly. Please list a minimum of 1 and a maximum of 5 best performances according to the order of importance of the competitions / results.)

重要性 排序 Order	日期 Date	比賽名稱 Name of competition (請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)	國家 Country	比賽獲國際/亞洲單 項體育聯會認可 Event sanctioned by IF/AF *是 Yes/否 No	比賽項目 Event (請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)	成績及 名次 Result & Position	参賽人數 No. of competing Entries	参賽國家 數目 No. of competing countries
1								
2								
3								
4								
5								

#### 4. 参選者的世界排名 World ranking of the nominee

註: 最多可填寫五項排名。 Remark: Maximum 5 rankings could be listed.

排名日期 (日/月/年)	世界排名	比賽項目	成績	世界紀錄
Ranking Date	World Ranking	Event	Result	World Record
(dd/mm/yyyy)		(請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and		
		English)		

### 5. 参選者在亞洲排名 Asian ranking of the nominee

註: 最多可填寫五項排名。 Remark: Maximum 5 rankings could be listed.

排名日期 (日/月/年)	亞洲排名	比賽項目	成績	亞洲紀錄
Ranking Date	Asian Ranking	Event	Result	Asian Record
(dd/mm/yyyy)		(請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and		
		English)		

6. 打破香港紀錄的次數及成績 (紀錄必須獲本港體育總會核實及認可。最多可填寫五項紀錄。)

**Number of times breaking the Hong Kong records and results** (Records must be verified and recognized by NSA. Maximum 5 records could be listed.)

日期(日/月/年) Date (dd/mm/yyyy)	國家 Country	比賽名稱 Name of competition (請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)	比賽項目 Event (請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)	成績及名次 Result& Position

#### 7. 打破國際紀錄的次數及成績 (紀錄必須獲國際/亞洲單項體育聯會核實及認可。)

**Number of times breaking the international records and results** (Records must be verified and recognized by IF/AF.)

日期(日/月/年) Date (dd/mm/yyyy)	國家 Country	比賽名稱 Name of Competition (請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)	比賽獲國際/亞洲單項 體育聯會認可 Event Sanctioned By IF/AF *請填寫國際/亞洲 *Please fill IF/AF	比賽項目 Event (請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)	成績及名次 Result & Position

6. <b>产石站 Motto</b> (請填為	P文及英文 Please write in both Chinese and English)
座右銘	
Motto	
9. 其他資料 Other info	prmation (請填寫中文及英文 Please write in both Chinese and English)
内容	
Contents	

#### 聲明

本人保證提名表格"內所提供或填寫之資料均為真實、正確及完整,提名表格一經遞交,所有已填報的資料不得所出任何更改或補充。本人明白審批委員會 /評審團只會根據提名表格上所提供的資料作出審批/評審,主辦單位將會提供參選者姓名、性別、年齡、照片及所屬體育總會給予審批委員會、評審團、傳媒及公眾作參考用途。本人同意,上述資料如有錯漏引致本會所提名的運動員受到任何損失及不利因素影響,主辦機構毋須負責。 #提名表格會在整個選舉完結後三個月被銷毀。

#### **DECLARATION**

I hereby declare and certify that all information provided in the nomination form#is true, correct and complete. I understand that the Organizer shall have no obligation to take into consideration any subsequent amendments and supplemental information given after the submission of the nomination form. Any subsequent amendments or supplemental information supplied by the nominating NSA will not be entertained. I understand that the vetting committee/judging panel would vet/judge on and only on the information provided in the nomination form and that the name, sex, age, photo and the respective National Sports Association of nominee(s) will be given to the Vetting Committee, Judging Panel, Media and Public for reference purpose. We accept that the Organizer bears no responsibility for any loss and unfavorable factors caused to the nominees of my Association due to any errors or omissions in filling in the nomination forms.

#This nomination form will be destroyed in 3 months after completion of the Awards.